



Terms & Conditions - English & Arabic

Avis - Up to 35% discount with Avis

Offer Validity Dates

Dec 31, 2021 00:00 GMT – Dec 31, 2025 23:59 GMT

Offer Publishing Date Range

Dec 31, 2021 00:00 GMT – Dec 31, 2025 23:59 GMT

Merchant Terms & Conditions

Book on www.avisworld.com/visa to automatically receive your discounts or join Avis Preferred or Avis President's Club as a Visa Premium customer and have the benefits linked to your profile.

Visa Gold and Platinum Cardholders:

- Up to 20% discount on Standard Rates
- Avis Preferred – [Sign up now](#)

Visa Signature and Infinite Cardholders:

- Up to 35% discount on Standard Rates
- Avis President's Club – [Sign up now](#)

Preferential partnership discounts only apply to residents of Europe, Africa, Middle East and Asia Pacific, renting worldwide.

To enjoy the offer, book directly on avisworld.com/visa. Select your cardholder type on the left-hand side of the homepage and discounts will be applied automatically.

Discounts are off Avis standard rates are valid worldwide, but level of discount various from country to country.

All discounts are available across the globe and will vary due to availability and time of year.

Discounts will be applied at point of reservation and will apply to the time, mileage and insurance portion of the rental. Ancillary products, purchasable at the counter, will not be subject to the discounts.

Discount do not apply on special rates, broker rates, minivans, special parks (e.g. Prestige, Select) and car rent with chauffeur driver.

Offer may not be used in conjunction with any other discount, promotion or offer is subject to availability.

Please ensure the correct Visa card type is selected to ensure the correct discount is applied. This will need to be presented to the agent upon collection of the vehicle.

We accept Visa credit cards and in some locations, Visa debit cards. We do not accept Visa Electron or Pre-paid cards, even if they carry the Visa logo on them.

All discounts are subject to mandatory surcharges for the full rental duration.

A minimum advance booking period of 24 hours applies.

The offer is valid on all car groups, subject to availability at the time of booking.

Offer restrictions may apply at certain times in certain locations. Prices vary by season and by Avis location.

The offer is only valid when booking via this site or if enrolling into Avis Preferred whereby your AWD number will be added to your profile in order for you to redeem your benefits through other booking channels as long as you sign in to your profile.

If any other AWD number is present in the rental booking or in your Avis Preferred profile then you will not receive the benefits associated with the Avis and Visa partnership.

Standard Avis terms and conditions apply.

Visit [Avis website](#) for full terms and conditions.

• يُسرّ Avis أن تقدم لحاملي بطاقات Visa Gold ,Platinum ,Signature ,Infinite خصماً يصل إلى

35٪ على تأجير السيارات.

- احجز الآن عبر موقع www.avisworld.com/visa للاستفادة من خصوماتك تلقائياً أو انضم إلى Avis Premium Visa كعميل Club President's Avis Preferred واستمتع بالمزايا المرتبطة بملفك الشخصي.
- حاملي بطاقات Gold و Platinum و Platinum Business : خصم يصل إلى 20٪ على الأسعار القياسية
- اشترك الآن https://secure-one.avisworld.com/en_GB/Avis-Preferred Avis > حاملي بطاقات Private، Infinite Business، Infinite، Signature Business، Signature : خصم يصل إلى 35٪ على الأسعار القياسية
- واستفادة من المزايا.
- يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للحصول على رموز المرور المطلوبة للتسجيل https://secure- one.avisworld.com/en_GB/Avis-Visa/AvisPreferred، للحصول على رموز المرور المطلوبة للتسجيل والاستفادة من المزايا.
- تطبق خصومات الشراكة التفضيلية فقط على المقيمين في أوروبا وإفريقيا والشرق الأوسط وآسيا والمحيط الهادئ، عند التأجير في جميع أنحاء العالم.
- للاستفادة من العرض، احجز مباشرة على https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa. حدد نوع البطاقة على الجانب الأيسر من الصفحة الرئيسية وسيتم تطبيق الخصومات تلقائياً.
- الخصومات متوقفة على أسعار Avis القياسية وصالحة في جميع أنحاء العالم، ولكن قيمة الخصم تختلف من بلد إلى آخر.
- جميع الخصومات متاحة في جميع أنحاء العالم وستختلف حسب توافرها وحسب موسم العرض.
- سيتم تطبيق الخصومات عند نقطة الحجز وستطبق على الوقت والأملاك والتأمين أثناء الإيجار. لن تخضع المنتجات الإضافية التي يمكن شراؤها على الصندوق للخصومات.

- لا تطبق الخصومات على الأسعار الخاصة أو أسعار الوسطاء أو الشاحنات الصغيرة، أو المنتزهات الخاصة (على سبيل المثال Prestige أو Select أو تأجير السيارات مع سائق أو أسعار الشركات أو الإيجارات طويلة الأجل أو الإيجارات لمدة 27 يوماً أو أكثر).
- لا يجوز استخدام العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي أو عرض آخر متوفّر.
- يرجى التأكّد من اختيار نوع بطاقة Visa الصحيح لضمان تطبيق الخصم الصحيح. ستحتاج إلى تقديم البطاقة إلى الوكيل عند استلام السيارة.
- نقل بالبطاقات الائتمانية من Visa وفي بعض المواقع، ببطاقات الخصم من Visa. لا نقبل ببطاقات Visa أو بطاقات الدفع المسبق، حتى لو كانت تحمل شعار Visa عليها.
- تخضع جميع الخصومات لرسوم إضافية إلزامية طيلة مدة الإيجار.
- إن الحد الأدنى للقيام بحجز مسبق هو 24 ساعة.
- يسري العرض على جميع أنواع السيارات، ويعتمد على توافرها وقت الحجز.
- قد تُطبّق قيود العرض في أوقات معينة في موقع معينة.
- تختلف الأسعار حسب الموسم وحسب موقع Avis.
- يسري العرض فقط عند الحجز عبر هذا الموقع أو عند التسجيل في Preferred Avis حيث سيتم إضافة رقم AWD الخاص بك إلى ملفك الشخصي حتى تتمكن من الاستفادة من المزايا الخاصة بك عبر قنوات الحجز الأخرى شرط أن تكون قد قمت بتسجيل الدخول إلى ملفك الشخصي.
- إذا كان هناك رقم AWD آخر في الحجز أو في ملفك في Preferred Avis ، فلن تحصل على المزايا المرتبطة بشركة Avis و Visa.
- تُطبّق الشروط والأحكام القياسية الخاصة بـ Avis.
- قم بزيارة الموقع https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa/AvisBenefits للاطلاع على الشروط والأحكام الكاملة.